
PROTOKOLL 
 
Fört vid ordinarie årsmöte med Smörvattnets samfällighetsförening. 
Tid: 2015-04-21 kl:19.00 
Plats: Gunnilse Gamla Småskola 
Närvarande: 23 fastigheter var representerade. 
 
 

1. Mötets öppnande: Ordförande Tomas West hälsar alla välkomna och 
öppnade mötet. 

2. Val av ordförande för mötet: sittande Tomas West. 
3. Årsmötets stadgeenliga utlysande: Medlemmarna ansåg att kallelse till 

årsmötet var stadgeenligt utlyst. 
4. Val av sekreterare för mötet: Mötet valde Sofia Ingemarsson till 

mötessekreterare 
5. Val av två Justeringsmän & en suppleant: Till justeringsmän för mötet 

valdes Lena och Gert, suppleant lämnades vakant 
6. Behandling av verksamhetsberättelsen: Ordföraren Tomas West går 

igenom verksamhetsberättelsen för det gångna året. Berättar om de olika 
posterna i styrelsen och informerar kring byggnationen i området. Under 
året har även två städdagar arrangerats. Mötet godkände 
verksamhetsberättelsen. 

7. Behandling av revisorernas berättelse samt ansvarsfrihet för 
styrelsen, samt fastställande av resultat & balansräkning 
verksamhetsåret 2015-2016: Anders informerar om resultat och 
balansrapporten, samt att lånet är avbetalt, enligt följande:  
Inlösenbelopp: 262 500 kr 
Ränta: 1 738 kr 
Ersättning för ränteförlust: 11 409 kr 
Totalt för slutbetalning: 275 647 kr 

8. Inlösendag var 2016-04-18 Frågan om avgiftens storlek kommer att 
sänkas, Anders förklarar stt vi har stora utgifter framöver och behöver 
bygga upp en buffert. Mötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för år 
verksamhetsåret 2015-2016. 

9. Styrelsen redovisar verksamhetsplanen för 2016: Mötet fastställer 
verksamhetsplanen för 2016.  
Underhållsplanen 2015: Bland annat förberedelse för gatubelysning i 
området, dikesgrävningar och kantförstärkningar. Hård belastning på 
vägen medför stora underhållskostnader framöver.  
Driftsåtgärderna 2015-2016: Påbörja dikesgrävningar och 
kantförstärkningar. 

10. Behandling av motioner: Inga motioner inkomna. 
11. Framställningar från styrelsen: Ingen framställan av styrelsen. 
12. Styrelsens förslag till debiteringslängd: Styrelsen föreslår att 

debiteringen kvarstår och är fortsatt 4000:- för helårsboende och 2000:- 
för halvårsboende, med fakturering 2 ggr om året, totts att lånet är 
avbetalt. Förslaget godkändes av mötet. 



13. Val av ny styrelseordförande och styrelsemedlemmar: 
1. Val av ordförande: Mötet valde om sittande ordförande Tomas West  
2. Val av två ordinarie ledamöter: Marita Åklint och Marcus Baric väljs om 

på 2 nya år. 
3. Avgående styrelsemedlemmar: Inga. 
4. Val av en suppleant: Jennie Thor väljs in som Suppleant på 2 år. 
14. Val av revisorer och en suppleant: Mötet valde att lämna posterna 

vakanta med uppdrag åt styrelsen att upphandla uppdraget externt och 
tillsätta posterna. 

15. Val av ledamöter till valberedningen: Isabella Norlinder och Sushil 
16. Övriga frågor: Styrelsen meddelade att årets städdag är planerad till 

söndagen den 8 maj kl:10.00.  
Hastigheten i smörvattnebacken är väldigt hög, vänligen respektera att 
det är 30km/h på väg. Önskemål om att hastighetsskylten sätts upp igen. 
Fråga om väggupp/vägbulor? Ja, styrelsen har diskuterat detta och 
planerar att sätta upp fler i vårt område.  
Problemen med vägen upp till smörvattnet vid nybyggnadtionen skapade 
en lång diskussion om vad som inträffat och frågan om hur vi kan 
motverka att det upprepas. Thomas har haft möte med ansvariga parter 
och framfört de boendes klagomål och problem, men ”alla skyller på alla”. 
Vi kommer att trycka på att samtliga inblandade informerar boende i 
området bättre.  
Vem betalar återställandet av vägen? Det är de som har kört tung trafik på 
våra vägen; Kretslopp & vatten, Göteborgs energi och efter ny besiktning 
av vägen när allt är klart avgörs vem och vad som ska återställas. 
Åsikter kring plogandet i år, ett hål i vägen har uppkommit på grund av 
plogningen mitt emot Thomas hus. Det måste återställas. 
Önskemål om en soptunna uppe vid badplatsen vid Smörvattnevägen.  

17. Mötet avslutas: Ordförande avslutar mötet och tackar medlemmarna för 
visat intresse. 

 
 
 
 
Vid protokollet:     Protokollet justeras: 
 
____________________________     _____________________________ 
Sofia Ingemarsson     Tomas West, ordförande 
 
 
 
 
Justerare:      Justerare: 
 
____________________________     _______________________________ 
Lena Amrén-Hindér     Gert Rosbeg 
 
 
 


